
 
JAARVERSLAG 2021 

(ACTIVITEITEN EN FINANCIËN) 

 

 

ALGEMEEN  

 

VERENIGINGEN  

Het aantal verenigingen van het district bedroeg per 1 januari 2021 zesenveertig. Dit is exclusief de 

basisverenigingen Burgjes, Vergiet Bridge en Seniorenbridgeclub Gambri. In 2021 hebben vier clubs 

zich laten uitschrijven, t.w.: BC VOG, Warmonder Bridgeclub, BC Sion en BC Sociëteit Schoppen Aas. 

Daarnaast is in 2021 één nieuwe club toegetreden, t.w.: BC Reeuwijk Dorp.   

 

ALGEMENE LEDENVERGADERING 2021  

De ALV van het district werd door corona later gehouden dan gebruikelijk en vond plaats op zaterdag 

19 juni 2021. Hierbij waren twaalf vertegenwoordigers van tien bij het district aangesloten verenigingen 

aanwezig. Vijf deelnemers van vier clubs zouden de bijeenkomst via skype bijwonen, maar helaas liet 

de techniek ons in de steek. Acht verenigingen hebben een bericht van verhindering gestuurd. Vijfen-

twintig verenigingen lieten zonder bericht verstek gaan. 

 

OVERLIJDEN LEEN SIJPESTEIJN  

Op 7 november overleed onverwachts Leen Sijpesteijn. Leen was lid van verdienste van het district. Hij 

heeft deze titel verdiend door zijn tomeloze inzet voor de bridgesport, de NBB en het district in het 

bijzonder. Hij was een echte ambassadeur! 

 

ONDERSCHEIDINGEN  

Op 10 april ontving Truus van der Spek voor haar enorme inzet voor de bridgesport het Stuur. In oktober 

werden vanwege grote inzet voor hun club en daarbuiten Keien uitgereikt aan Anita Lehman van BC Lisse 

en Johan Tolsma van BC RBA. Allen worden van harte gefeliciteerd met hun welverdiende onderschei-

ding! 

 

BESTUUR, DISTRICTSFUNCTIONARISSEN, COMMISSIES (PER 1 SEPTEMBER 2021) 

Bestuur 

Voorzitter:     Egbert Sneller  

Secretaris:     Dick Kroeze 

Penningmeester:     Simon van Kins 

Algemeen bestuurslid en plv voorzitter:  Henk Wijzenbroek 

Algemeen bestuurslid:    Vacature  

 

Ondanks diverse oproepen is het niet gelukt om de vacature van Algemeen bestuurslid te vervullen. 
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Districtsfunctionarissen 

DKL:     Albert Houtman  

Clubadviseur   Henk Wijzenbroek (tevens Jeugdbridge) 

Onderwijsadviseur  Anja Koning 

 

Technische Commissie  Kascommissie    Protestcommissie 

Albert Houtman (vz)                   Paul Smit (vz)    Albert Houtman 

Peter Jansen (website)               Ruud Breedveld   Hans van Weeren 

Yordi Schouten                Nol Monster (res)      

Danny Ahrens                Cor Hoefsloot (res voor 2021)       

 

Jeugdbridge 

Guido Scholtes (vz)  

Henk Wijzenbroek 

Leo Huvers 

Sean Adams  

 

De samenstelling van de Kascommissie is gewijzigd. Jacques Serdijn is reglementair afgetreden en op-

gevolgd door Ruud Breedveld. Nol Monster is reserve en Cor Hoefsloot heeft zich op de ALV aange-

meld als extra reserve.   

 

BIJZONDERE ACTIVITEITEN 

 

BERICHT VAN DE VOORZITTER  

Het jaar 2021 was weer een jaar van Hollen of Stilstaan dan wel Hopen of Stoppen. In 2020 hadden we 

ons gaandeweg neergelegd bij het spelen op internet en het fysiek bridgen behoorde eigenlijk niet meer 

tot de mogelijkheden. In 2021 dachten we corona onder controle te hebben en wilden we weer het spelen 

op de club oppakken. We zijn weer begonnen met het organiseren van (opfris)cursussen, SPO en andere 

activiteiten. Zo heeft menig club weer in het najaar een aantal clubavonden kunnen  organiseren. Helaas 

kwam aan dit tijdelijk genoegen weer een eind en moesten we wederom in een lockdownsituatie alles 

organiseren.  

Dit niet meer kunnen spelen heeft er mede toe geleid dat we een aantal verenigingen in ons district zijn 

kwijtgeraakt, maar erger nog velen hebben hun lidmaatschap bij bridgeclubs opgezegd en zijn we een 

groot aantal spelers kwijtgeraakt. Wellicht keren er nog enkelen weer terug. Maar we kennen ook helaas 

vele sterfgevallen. Van deze laatste groep wil ik speciaal nog even memoreren het overlijden van ons 

lid van verdienste Leen Sijpesteijn.  

In dit jaarverslag zullen de verschillende bestuursleden en commissarissen verslag doen van hun werk-

zaamheden. Want we hebben dit jaar zeker niet stilgezeten. Zo hadden wij -als districtsvoorzitters- in 

voorgaande jaren tweejaarlijks een overleg met de bridgebond, maar dit jaar hebben wij bijna maande-

lijks om de “digitale tafel” gezeten om te overleggen wat wij konden en moesten doen om het spelen 

op de clubs te bevorderen en wat we kunnen doen aan het BTW-plichtig worden van de bridgeclubs. 

Het Europees parlement heeft immers geoordeeld dat bridge -samen met andere denksporten- geen 

sport is (wij zien dat uiteraard anders!) en daarom nu ook BTW-plichtig zou moeten worden. Het resul-

taat hiervan is dat verenigingen met een omzet van meer dan € 20.000 BTW moeten afdragen en dat ook 

over het NBB-lidmaatschapsgeld BTW geheven gaat worden. Een stijging van het clublidmaatschaps-

geld zal hiervan het gevolg zijn.  

Wat ook maar deels van de grond gekomen is in 2021 is het invullen van ons meerjarenbeleidsplan dat 

we in 2019 opgesteld hebben. We hebben wat projecten opgestart of verder invulling gegeven (zie 
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verslag Henk Wijzenbroek verderop in dit verslag), maar van een degelijke aanpak kon -mede omdat 

de meeste clubactiviteiten stil liggen- nog geen sprake zijn. Voor 2022 staat dit echter wel weer op onze 

agenda. Laten we er weer een mooi jaar van maken en hopen op een periode waarin we ons weer met 

volle overgave kunnen storten op onze geliefde denksport.     
 

 

WERKZAAMHEDEN DISTRICTSFUNCTIONARISSEN 

 

ONDERWIJSADVISEUR  

(Verslag Anja Koning) 

 

Door coronaperikelen zijn weinig activiteiten doorgegaan. De Toekomstdrive en de SPO-lessen zijn wel 

georganiseerd, maar helaas! De hoop is nu gevestigd op 2022. De volgende activiteiten zijn in 2021 wel 

doorgegaan: 

• Online beginnerscursus van 13 lessen (februari – mei). Hieraan deden 17 mensen mee. Hiervan zijn 

er 5 fysiek in oktober doorgegaan met het tweede boekje 

• Opfriscursus c.q. workshop NBB-Rekenprogramma-1 (16 oktober) met 28 deelnemers. 

  

Voor 2022 zal Peter Jansen proberen onderstaande cursussen te realiseren: 

• Nieuwe cursus Clubleider Organisatie (CO). Deze staat gepland voor het voorjaar, maar is afhan-

kelijk van het tijdstip dat de NBB helemaal gereed is met de cursus. 

• Nieuwe cursus Clubleider Arbitrage (CA). Deze zal naar verwachting in het najaar worden gege-

ven, eventueel in samenwerking met district Den Haag. 

• Workshop NBB-Rekenprogramma-2. 

 

DISTRICTSCOMPETITIELEIDER  

(Verslag Albert Houtman) 

 

Districtscompetities 

• Viertallencompetitie seizoen 2020-2021 (jan – juli 2021) 

Er zijn vier series districtsviertallen op StepBridge gehouden; de laatste twee in samenwerking met 

district Kennemerland. Nadat in okt/nov 2020 duidelijk werd dat fysiek spelen niet meer zou ge-

beuren dit seizoen, is besloten om een vrijblijvende viertallencompetitie op te zetten op StepBridge. 

Degradatie en promotie zijn niet aan de orde en de uitslagen hebben geen gevolgen voor de rechten 

in de reguliere competities. Alle series werden gespeeld over negen wedstrijdweken in twee poules 

met elk team elke week één wedstrijd: 

• HK+ : hoofdklasse + 2e divisie 

• 1/2kl  : 1e en 2e klasse 

Elk team werd elke week één keer aan een (andere) tegenstander gekoppeld op basis van de stand 

(Zwitsers, maar niet strikt) en mogelijke speelmomenten, dus rekening houden met de speelavon-

den op de eigen club. In de vierde serie is het speelinterval gewijzigd naar één keer per twee weken 

en alleen 1e/2e klasse. Na elke serie mochten de teams promoveren of degraderen op basis van vrij-

willigheid. Hiervan is maar drie keer gebruik gemaakt. Na afloop van elke serie werden op basis 

van de stand meesterpunten uitgereikt. Er is contact geweest met naburige districten, maar die had-

den in eerste instantie geen belangstelling om mee te doen. Er hebben zich uiteindelijk wel drie 

teams uit Voorschoten aangemeld. Daarmee bestaat al jaren een relatie. In de tweede serie is een 

team uit Heemstede (Kennemerland) toegelaten en de derde en vierde serie is door district Kenne-

merland en Leiden gezamenlijk georganiseerd met meer teams uit Kennemerland. Dat is overigens 

goed bevallen. Het aantal deelnemers in de hoofdklasse lag rond negen à tien teams en in de 1e/2ekl 

twintig à tweeëntwintig teams. De speelmomenten waren ’s middags of ’s avonds en van maandag 
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tot en met zaterdag. Gemiddeld waren er drie wedstrijden op de middag en de rest op de avond. 

De zaterdag werd vooral gebruikt om wedstrijden in te halen. Uit de gesprekken met de deelnemers 

maak ik op dat men het spelen in het viertallenformat op Stepbridge zeer gewaardeerd heeft. Je 

hoeft niet na iedere ronde te wachten tot iedereen klaar is (alleen je nevenpaar) en je mag als je klaar 

bent (1e helft of 2e helft) gerust kibitzen (als toeschouwer) aan de andere tafel. En de wedstrijd begint 

precies op het moment dat iedereen aan tafel zit. Dit heeft veel meer gelijkenis met fysiek spelen 

dan parenwedstrijden op Step. Doordat je ook langer (twaalf spellen) tegen een tegenstander speelt, 

kom je gemakkelijker tot een gesprek. De meeste deelnemers kennen elkaar trouwens van vorige 

fysieke competities of als clubgenoten. 

• Viertallencompetitie seizoen 2021-2022 
De districtsviertallen zijn gestart met fysieke wedstrijden op 27 september 2021. In de hoofdklasse 

tien teams en in de 1e klasse acht teams. Helaas hebben we halverwege ronde twee de wedstrijden 

moeten staken vanwege nieuwe coronamaatregelen van de overheid. In hoeverre we het restant  

kunnen inhalen is nu (eind dec 2021)  nog volstrekt onduidelijk. 

• Parencompetities 2021-2022 
In samenwerking met (het nieuwe) Denksportcentrum Teylingen, dat op 30 oktober feestelijk is 

geopend, zijn de Openparencompetitie en de Seniorenparencompetitie op de kalender gezet. Beide 

competities zouden in de periode december 2021 tot en met maart 2022 worden gespeeld over meer-

dere zittingen, maar ook deze competities zijn voorlopig in de ijskast gezet. 

 
Toernooien 

De Hutspotdrive is in samenwerking met het Denksportcentrum Leiden georganiseerd op 26 septem-

ber 2021. Uiteindelijk speelden 28 paren in twee lijnen om de hutspottrofee (vier paren hebben op het 

laatste moment wegens gezondheidsklachten moeten afzeggen). Peter Zwart en Jean-Paul Vis hebben 

de bokaal met overmacht (score 65%) gewonnen. De volgende toernooien zijn verder niet doorgegaan 

in 2021: 

• Cees Varkevissertrofee 

• Barre Winterkroegentocht 

• 100-Handen drive. 

Vooruitblik 2022 

Als we door coronamaatregelen nog steeds geen fysieke wedstrijden kunnen organiseren, dan zullen 

we net als vorig seizoen weer viertallen op Step organiseren. Dit is geen vervanging van de reguliere  

competitie. Zo mogelijk maken we de reguliere competitie af met een aangepast schema. Voor de pa-

rencompetities is er geen enkele reden om die als district op Step te organiseren. 

 

CLUBADVISEUR 

(verslag Henk Wijzenbroek) 

 

Meerjaren- c.q. beleidsplan  

Helaas heeft corona een grote stempel gedrukt op de voortgang van de werkzaamheden. Maar natuur-

lijk konden we wel werken aan het oplossen van problemen en het ontwikkelen van plannen. 

• Betere opzet externe competities 

Voor de meeste ideeën van ons plan hebben we helaas de hulp nodig van de afdeling Wedstrijd-

zaken van de NBB. De gewenste ruimere openstelling van de inschrijvingen is een issue om uit-

eindelijk de viertallencompetities voor alle niveaus interessant te krijgen. Positief is dat we met de 

komst van het denksportcentrum Teylingen nu ook een denksportcentrum in de Bollenstreek heb-

ben, waardoor we samen met de andere denksportcentra in Alphen a.d. Rijn, Leiderdorp en Lei-

den in ons hele district externe competities kunnen organiseren (ook fun). 
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• Permanente opleiding en bijscholing van bridgers en kader 

• Kader: 

Zoals ook Anja hiervoor in haar verslag meldt, wachten we nog op het gereed komen van een 

aantal nieuwe kaderopleidingen. Echter voor verenigingen, die tijdelijk geen geschikte wed-

strijdleider hebben kan het district een helpende hand geven tot er een definitieve oplossing 

komt. 

Zodra de cursus beschikbaar is, gaan we een plan maken. Doel is dat de verenigingen niet te 

afhankelijk worden van één persoon.  

• Ledenwerving en opleidingen 

o We hebben onze hoop gevestigd op Easybridge. Voor bepaalde doelgroepen is thuis 

leren en met elkaar oefenen de manier om bridge leuk te gaan vinden.  

o Een voorbeeld van een doelgroep is een vrouwen volleybalteam, dat nu met elkaar 

bridge aan het leren is.  

o Met de bond proberen we weer meer diversiteit in het cursusaanbod te krijgen. In het 

verleden was de 1-daagse cursus van Marcel Winkel redelijk succesvol.    

• Meer jeugd aan het bridgen krijgen 

Zie het verslag van de jeugdcommissie. 

• Bridge and fun 

Het ‘high tea bridge’ is als opvolger van de vrouwencompetitie op de agenda geplaatst van het 

overleg met de denksportcentra.  

• ‘Denken en doen’ van het district  

In september 2021 zijn de lessen weer opgestart tot de lockdown. Egbert heeft de cursus gegeven. 

De deelnemers zijn nog steeds enthousiast. Helaas is één deelnemer overleden, maar er is een 

nieuwe deelnemer bijgekomen die haar kennis wil verfrissen en uitbouwen. 

Het project Eenzaamheid bestrijding en Talentontwikkeling (zie verslag jeugd) is ook bedoeld om 

jeugdige vrijwilligers in te zetten in nieuwe projecten. 

Aan Carolusgulden is gevraagd om de periode voor het gebruik van de subsidie te verlengen tot 

2024. 

We mikken er op om in september 2022 nieuwe projecten op te kunnen starten. Dit betekent dat 

we eind februari moeten gaan starten met een projectplan. 

Veel verenigingen hebben minder opkomst op hun clubavonden gehad. Veel “oudere” leden wil-

len ’s avonds niet meer uit huis. Ochtend- en middagbridge blijkt een succes te zijn. Een nieuw 

dagdeel op de dag opstarten kan geïntegreerd worden in een Denken en Doen project. 

Met de nieuwe accountmanager op het Bondsbureau hebben we afspraken gemaakt om aan goed 

promotiemateriaal te komen. Of de club- en/of districtswebsite geschikt kunnen worden gemaakt  

voor de promotie is nog afwachten.  

• Communicatie 

• Onze districtsnieuwsbrieven zijn met plaatjes opgevrolijkt en worden goed gewaardeerd door 

de leden.  

• We hebben gewerkt aan een plan om met de clubs in gesprek te gaan om ook de lokale kran-

ten te bereiken. 

 

Ondersteuningsvragen e.d. 

De volgende onderwerpen zijn aan de orde gekomen: 

• Ledenwerving. Met twee verenigingen is gefilosofeerd over ledenwerving en cursussen 

• Clubs. Helaas kon niet worden verholpen, dat vier verenigingen gestopt zijn. Wel fijn om te vermel-

den dat onverwachts de leden van The Cheescloths (nu Bridgeclub Reeuwijk-Dorp) besloten heb-

ben met 72 leden lid te worden van de Bridgebond. 

• BTW. Met Egbert samen is getracht om met alle penningmeesters van het district in contact te ko-

men over de BTW-kwestie. Voor de meeste clubs bleek de Kleine Ondernemersregeling (KOR) de 

oplossing. 
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• Kaderopleidingen. Bij de bond is een klacht ingediend, dat het ontbreken van essentiële opleidingen 

voor clubs kan betekenen dat er continuïteitsproblemen ontstaan.  

• Denksportcentra. Deze zijn benaderd voor initiatieven in het kader van Denken en Doen en Jeugd.  

• Sassenheim. Samen met Dick Kroeze zijn we aanwezig geweest op de feestelijke opening van denk-

sportcentrum Teylingen in Sassenheim. 

• Niet aangesloten clubs: Met twee is contact geweest. 

 

District: 

Naast werkzaamheden voor het beleidsplan, Jeugd en “Denken en Doen” zijn er ook veel overleggen 

geweest met verschillende (ook nieuwe) medewerkers op het Bondsbureau. Er is een uitgebreide memo 

geschreven aan de projectleider van de clubwebsite. Laten we hopen, dat de nieuwe medewerkers met 

nieuw elan in korte tijd veel voor elkaar kunnen brengen. De BTW verhoging zal het lidmaatschap van 

de bond op ca. € 28 brengen. 

 

 
OVERIGE BERICHTEN  

• Bestuursvergaderingen. Het bestuur is vijf keer in vergadering bijeen geweest. Soms fysiek, soms via 

zoom.  

• Nieuwsbrieven, nieuwsflitsen etc. Het districtsbestuur ziet informatievoorziening als een belangrijke 

taak. In 2021 verschenen twee nieuwsbrieven, vijf nieuwsflitsen en één oproep.  

 

 

JEUGD  
 

BERICHT VAN DE COMMISSIEVOORZITTER GUIDE SCHOLTES 

Met de start van het nieuwe seizoen 2021-2022 hadden ook wij de frisse moed om het Jeugdbridge weer 

een kickstart te geven. Helaas hebben we allemaal weer gemerkt dat na de nieuwe lockdown en speel-

beperkingen alle plannen weer in de ijskast zijn komen te liggen. Ook hebben een aantal kernen te ma-

ken gehad met teruggetrokken trekkers. Zij zijn cruciaal om Jeugdbridge een platform te geven op lo-

kaal niveau. Wij vragen u dan vooral uit te kijken naar kansen om jeugdbridgelessen te geven in uw 

omgeving. Wij staan klaar om u te helpen om dat te verwezenlijken. 

Ten slotte wil ik u wijzen op het Europees kampioenschap Jeugdbridge dat komende zomer gehouden 

zal worden in Nederland. De commissie ziet daarin een mooie kans om Jeugdbridge een impuls te ge-

ven; iets wat de bond ook beaamt. Heeft u daarvoor ideeën om iets te organiseren, horen wij die graag 

en denken we graag met u mee.  

 

De commissie zelf 

De commissie Jeugdbridge is in 2021 zes keer bijeengekomen. Wij hebben ook kennis gemaakt met één 

van de twee nieuwe medewerkers op het Bondsbureau, verantwoordelijk voor jeugd: Marleen van Eck.  

 

De Barre Winterkroegentocht 2022 

Het wordt spannend. We weten niet of het begin maart alweer mogelijk is om deze bridgetocht te orga-

niseren. Het zou jammer zijn als we twee jaar achter elkaar de mogelijkheid niet hebben. 

 

Cursus bridge voor kinderen tot 12 jaar 

Alleen de jeugdcommissie van de Bridgeclub Bodegraven-Reeuwijk is gestart. De andere lokale trekkers 

wilden pas later of niet meer starten. Het starten op vier scholen was voor de commissie BC B-R een 

succes. Met de toezegging van de scholen, die altijd in de tweede helft bridge in hun programma inpas-

ten, dachten ze zelfs het hoogste aantal leerlingen in één schooljaar te halen. Corona op de scholen 
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zorgde er echter voor dat we slechts twee lessen op de scholen hebben kunnen geven. Het SchoolTV 

initiatief van vorig jaar is helaas niet gelukt en dat is voor ons een teleurstelling geweest, vooral nu bleek 

dat de kinderen op het oog stuk voor stuk enthousiast waren. Op de basisschool in de Meije hebben 

twee MBO-leerlingen van de studierichting Sociaal Werk geholpen bij de begeleiding.  

In het nieuwe denksportcentrum Teylingen in Sassenheim wilde Romano de Bock dit jaar een ouder-

kindtoernooi organiseren. Laten we hopen dat dit volgend jaar wel kan doorgaan. 

 

Cursus op middelbare scholen 

De eerste stappen zijn gezet om op MBO Rijnland voor verschillende studentengroepen Bridge op het 

programma te krijgen. In het ene programma heeft het als doel om vaardigheden op te doen voor werk 

in de praktijk (sociaal werk) en in een ander programma (Techniek) om vaardigheden te ontwikkelen. 

In dat kader paste het ook om mee te doen in een aanbesteding voor het organiseren van maatschappe-

lijke dienstverlening voor en door jongeren. De bedoeling is dat jongeren bridge leren om ouderen, 

gehandicapten en nieuwe inwoners te helpen bij en door het bridgen. Eenzaamheidsbestrijding en ta-

lentontwikkeling was daarbij ons motief. Helaas is de partij, waar we mee samenwerkten er nog niet 

geslaagd voor de subsidie in aanmerking te komen, maar we houden hoop. 

 
We hebben ook geprobeerd een afstudeerproject op te zetten. Dat project heeft als doel te bewijzen dat 

door bridge de zogenaamde U-curve later omlaag gaat en de opgaande lijn sneller. De U-curve van Jelle 

Jolles geeft de groei aan van cognitieve en non-cognitieve vaardigheden van mensen. Deze vaardighe-

den groeien als kind en nemen af vanaf ongeveer je vijftigste. Door bewijs te vinden, dat bridge helpt 

bij de groei en later de afname vertraagt, hopen we bij scholen meer enthousiasme te kweken om bridge 

in hun schoolprogramma op te nemen en welzijnsorganisaties te overtuigen dat Bridge helpt oudere 

mensen langer vitaal te houden.  Voor de jeugd is in het verleden  hierover al wel onderzoek gedaan in 

Amerika onder jeugd van 10-14 jaar. Door ons onderzoek hopen we dit onderzoek te verifiëren. Op dit 

moment is dat nog niet gelukt. Heeft u hiervoor waardevolle contacten, dan ontvangen wij die uiteraard 

met enthousiasme.  

 

Prestaties van jeugdspelers van het district 

Marieke van der Valk is de eerste deelneemster uit ons programma die geselecteerd is voor een Neder-

lands jeugdteam. Zij debuteerde (helaas online) in de Channel Trophy, een vierlandentoernooi tussen 

de landen liggend aan het kanaal. Daarnaast deed zij mee aan de Nederlands kampioenschappen jeugd-

viertallen via StepBridge. Daarin behaalde zij met haar team een zesde plaats. 

 

Studentenbridge 

In de huidige situatie is er helaas weinig reden tot juichen. De afgelopen maanden is er voor PAS -de 

club die goed aansluit bij het studentenleven- weinig kans geweest om studenten les te kunnen geven. 

Hun speellocatie aan de Pelikaanhof is op dit moment gesloten en hun tijdelijke speellocatie vinden zij 

niet genoeg aansluiten bij het studentenleven om veel enthousiasme te krijgen onder studenten. Wel 

hebben we in het begin van het jaar met succes een cursus online aan studenten van de studentenver-

eniging Augustinus kunnen geven. 

 

Communicatie 

In het AD Groene Hart is een positief artikel over Jeugdbridge geplaatst: Ik ben in de ban van Bridge. 

Waar wij als commissie u op willen wijzen, is dat wij een positief bericht over Jeugdbridge (al is het 

maar een aankondiging tot een evenement)  in een krant altijd goed kunnen gebruiken. Op die manier 

krijgt het werk dat we verrichten niet alleen extra aandacht, maar kunnen we ook het stigma dat bridge 

strikt voor ouderen interessant is, aantasten. 

 

 

 

https://www.ad.nl/regiosport-groene-hart/bridge-voor-oude-mensen-marieke-16-speelt-in-het-nationale-meisjesteam-ik-ben-in-de-ban-van-bridge~a21608e0/?referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F
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Jeugdbridge na corona 

We moeten scherp zijn op de kansen die de periode ná corona biedt. Scholen zouden geen noodzaak 

kunnen zien in het toevoegen van bridge aan het schoolprogramma onder het mom van het hebben van 

leerachterstanden. Daardoor kunnen kernen mogelijk geen kansen meer zien in het geven van mini-

bridgelessen. De commissie ziet het als taak de kernen te ondersteunen en zal, wanneer er weer voor-

uitzichten zijn, contact leggen met de kernen om te overleggen welke steun wij hen het beste kunnen 

bieden.  

 

 

FINANCIËN (ZOWEL 2021 (HIERONDER), ALS 2020 (BLZ 12)) 
(verslagen Simon van Kins) 

 
FINANCIEEL JAARVERSLAG 2021 NBB DISTRICT LEIDEN E.O. 

 

   

Balans

31-12-2021 31-12-2020

Activa

Spelmateriaal 4.185 5.052

Regio-bank  18.547 4.845

ASN-spaarrekening  -               11.859

 18.547 16.704

 

Nog te ontvangen retributie  1.659 1.845

Totaal activa 24.391         23.601        

Passiva

    

Voorzieningen

   

Lustrum 2023  2.000           1.500

Subsidie Carolusgelden 7.257  7.257         

9.257 8.757

Eigen vermogen

Begin boekjaar  14.844 13.552

Exploitatiesaldo  290 1292

 15.134 14.844

Totaal passiva 24.391         23.601        



9 

 

   

Resultatenrekening 2021

werkelijk begroting werkelijk begroting

2021 2021 2020 2022

Baten

NBB-retributie 3.318         3.690          3.690         3.300          

NBB-bijdrage kaderdag/workshops -             -              100             -              

NBB-bijdrage toekomstdrive -             -              -             200             

NBB-bijdrage cluborganisatie -             -              -             600             

Cursusgelden SPO 1.892         4.000          -             2.000          

Cursusgelden cluborganisatie -             300             -             3.000          

Inschrijfgelden districtswedstrijden 325             250             236             350             

Inschrijfgelden hutspotdrive 1.400         2.500          -             1.500          

Inschrijfgelden toekomstdrive -             -              -             150             

Verhuur spelmateriaal -             200             41               100             

6.935         10.940       4.067         11.200       

Lasten

Cursussen kaderdag 163             -              80               -              

Cursussen SPO 1.892         4.000          -             2.000          

Cursussen cluborganisatie -             300             -             3.000          

Districtswedstrijden -             250             -             350             

Hutspotdrive 1.400         2.500          -             1.500          

Toekomstdrive -             -              -             150             

Jeugdbridge -25             400             309             1.000          

Afschrijvingen spelmateriaal 867             867             867             820             

Klein spelmateriaal -             100             24               100             

Bestuurskosten 1.210         900             694             900             

ALV 361             200             114             400             

Webmaster 160             450             424             200             

Lustrum 2023 500             500             500             500             

Denken en Doen -             -              137             3.000          

Algemene kosten 117             250             165             280             

6.645         10.717       3.314         14.200       

Onttrekking voorziening Carolusgelden -             -              -17             -3.000        

Onttrekking voorz.D/D B'graven/Reeuwijk -             -              -120           -              

Onttrekking Jeugdbridge Alphen -             -              -402           -              

6.645         10.717       2.775         11.200       

Resultaat 290 223 1.292 0
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Toelichting op de Balans per 31 december 2021  

        

        

Spelmateriaal             
   afschr. aansch. afschr. afschr. boekw.   

   in jaren prijs t/m 2020 2021 31-dec-21   

              

Dupliceermachine   10 3.872 1274 387 2.211   

               

Bridgemates (24 st.)   10 3.271 1076 327 1.868   

              

Computer   5 763 504 153 106   

               

     7.906 2.854 867 4.185   

 

 

 
 
 
 
Toelichting op de Resultatenrekening 2021 
           

Bestuurskosten 1.210       

         

Etentje bestuur incl. vaste jaarlijkse vergoeding bestuur ad 250 726 

Reiskosten (km-vergoeding)     238 

One.com abonnement      63 

Kosten bestuursvergaderingen     50 

Representatiekosten      133 

           

        

          
1.210  
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Toelichting op de Begroting van 2022 
        

        

De begroting van 2022 is samengesteld in de veronderstelling dat het fysieke bridge 

plus het fysiek geven van cursussen weer een aanvang gaan nemen in 2022 

        
Deze activiteiten zijn in principe kostendekkend en hebben 

naar verwachting een omzet als volgt:   

        

SPO-cursus € 2.000       

Cursusgelden cluborganisatie € 3.000     

Districtswedswedstrijden € 350     

Hutspotdrive € 1.500      

Toekomstdrive € 150      
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  FINANCIEEL JAARVERSLAG 2020 NBB DISTRICT LEIDEN E.O. 

 

 

 

 

  

Balans

31-12-2020 31-12-2019

Activa

Spelmateriaal 5.052 5.919

Regio-bank  4.845 2.628

ASN-spaarrekening  11.859 11.856

 16.704 14.484

 

Nog te ontvangen retributie  1.845 1.995

Totaal activa 23.601         22.398        

Passiva

Nog te betalen  -                50

Voorzieningen

Denken/Doen Bodegraven/Reeuwijk -               120           

Jeugdbridge Alphen  -               402

Lustrum 2023  1.500           1.000

Subsidie Carolusgelden 7.257  7.274         

8.757 8.796

Eigen vermogen

Begin boekjaar  13.552 13.396

Exploitatiesaldo  1.292 156

 14.844 13.552

Totaal passiva 23.601         22.398        
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Resultatenrekening 2020    

        

     werkelijk   

     2020   

Baten         

         

NBB-retributie    3.690   

NBB-bijdrage kaderdag   

             
100    

Inschrijfgelden districtswedstrijden  236   

Verhuur spelmateriaal   41   

     

         
4.067    

       

Lasten       

        

Cursussen kaderdag    

               
80    

Jeugdbridge    309   

Afschrijvingen spelmateriaal   867   

Klein spelmateriaal    

               
24    

Bestuurskosten    694   

ALV     114   

Webmaster    424   

Lustrum 2023    500   

Denken en Doen    137   

Algemene kosten    165   

     

         
3.314    

Onttrekking voorziening Carolusgelden  

              
-17    

Onttrekking voorz.D/D B'graven/Reeuwijk -120   

Onttrekking Jeugdbridge Alphen  -402   

     

         
2.775    

       

       

Resultaat    1.292  
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Toelichting op het Financieel Jaarverslag van 2020   

         

Activiteiten        
          
Alle geplande districtswedstrijden/competities en cursussen werden afgelast  
vanwege corona behalve het restant van de fysieke 4-tallen competities  
gedurende januari/februari 2020      
          

Begroting        

         
De begroting van 2021 zal later in 2021 worden opgemaakt indien er geen onzekerheden 

meer bestaan m.b.t. corona       
          

 

 

 

Toelichting op de Balans per 31 december 2020  

        

Spelmateriaal             
   afschr. aansch. afschr. afschr. boekw.   

   in jaren prijs t/m 2019 2020 31-dec-20   

              

Dupliceermachine   10 3.872 887 387 2.598   

               

Bridgemates (24 st.)   10 3.271 749 327 2.195   

              

Computer   5 763 351 153 259   

               

     7.906 1.987 867 5.052   

          
 


